

# PROTOKOLL

## ORDINARIE STYRELSEMÖTE



GMBK KLUBBSTUGA

15/3-2017

**NÄRVARANDE:** Michael Lind (ordförande)  
Anna-Karin Gustafsson (kassör)  
Anneli Davidsson (sekreterare)  
Anna Rudensjö (ledamot)  
Andrea Ahnmark (ledamot)  
Staffan Liewendahl (ledamot)  
Marie Törnbrink (suppleant)

**EJ NÄRVARANDE:** Annika Hansson (vice ordförande)  
Shadya Malmquist (suppleant)

### 1. MÖTET ÖPPNAS

Ordförande Michael Lind öppnar mötet och alla i styrelsen presenterar sig för varandra.

### 2. ANMÄLAN ÖVRIGA FRÅGOR

- NYCKLAR
- INMÄTNINGTILLFÄLLE
- ANSVARIG KM (BRUKS/LYDNAD)
- DATORER TILL KONTORET
- KÖKET: VAKANS SAMMANKALLANDE
- VÄRMEPUMP
- HJÄRTSTARTARE
- DROPBOX
- CHIPLÄSARE

### 3. GODKÄNNANDE AV DAGORDNING

Dagordningen godkänns

### 4. VAL AV JUSTERINGSMÄN

Till justeringsmän väljs Anna Rudensjö och Andrea Ahnmark

### 5. FÖREGÅENDE PROTOKOLL/BORDLAGDA ÄRENDEN

- BELYSNINGSTOLPAR

Frågan kvarstår.

- SKK OMORGANISATION

Möte i GMBK-gruppen 26/1 som resulterade i punkter som skickades till SKK.

→ **Michael laddar upp detta i styrelsens Facebookgrupp.**

Enkät ska fyllas i och skickas in. → **Michael gör detta.**

Mer info kommer förmodligen på nästa distriktsmöte.

## 6. BESLUT TAGNA I ANDRA FORUM SEDAN FÖREGÅENDE MÖTE

Inga beslut tagna i andra forum

## 7. SKRIVELSE

### INKOMMANDE

- ENKÄT OM SKK OMORGANISATION
- INBJUDAN TILL UTBILDNING FÖR ORDFÖRANDE, SEKRETERARE OCH KASSÖR 13 MAJ

**Beslut: Styrelsen beslutar att Anna-Karin Gustafsson går på denna utbildning och att klubben utöver anmälningsavgift står för resa och boende.**

- HUSDJURSHÄLSAN: ÖPPET HUS

Husdjurshälsan fyller 10 år och det firas lördag 13 maj på kliniken i Högsbo. GMBK är tillfrågade om att komma och vara med på mässan och promota oss och SBK. GMBK Specialsöksskommitté kommer arrangera inofficiell nosework-tävling utanför kliniken. Hittills ca 20 anmälningar inkomna.

Vem kan representera GMBK? Tiden som det är 11-17.

→ **Malin har nämnt att Shadya kan vara intresserad? Nelli ställer frågan och kollar även med UK.**

Det kommer även vara en poängpromenad, så Husdjurshälsan vill gärna ha en fråga från oss, om GMBK, till promenaden. Tanken är att besökarna ska gå runt och prata med alla utställare och kunna få ledtrådar till det rätta svaret.

→ **Fråga: Läggs på de som ska stå där.**

→ **Staffan ber Helena sätta ihop ett förslag på fråga och skickar till Nelli.**

Förkortningen för GMBK:s stora bruks- och lydnadstävling är samma som för en tidning, vilken?

Svar: GP (Grand Prix)

### UTGÅENDE

- PUNKTER FRÅN GMBKS EGNA GRUPP TILL SKKS OMORGANISATION

## 8. RAPPORTER

### EKONOMI

Inga rapporter

### STUGA/PLANER

Michael:

Ny dörr pga. inbrott ska köpas in. Dörr utan glas (på grund av inbrottsrisk) och med vred på insidan (på grund av utrymningskrav).

Grusvägen är nu iordningsställd.

Vägen bakom stugan ska breddas. Nollsummespel då vi får 100kr/lass de får tippa av.

För ordning skull så har det lämnats en offert på vad det kostar att ställa iordning efter Skogssällskapet. Offerten har lämnats till Anna-Karin.

→ **Anna-Karin kollar med Jessica om hur liknande ärenden har hanterats tidigare.**

### TÄVLING

Utskick från TK till alla medlemmar om att de söker funktionärer.

### PR/INFO

Inga rapporter

### UTBILDNING

Inga rapporter

### KÖKET

Vakans på sammankallande.

→ **Marie kontaktar Annika om vilka som varit med och hjälpt till tidigare och om det finns någon där som kan tänka sig att ta över.**

Det hade varit bra om det fanns en rutin med t.ex. ett formulär från köket om vilken information och när de behöver ha in inför en aktivitet.

### AGILITY

Anna: Planering inför tävlingar och aktiviteter.

Trippelchansen under våren  
Junichansen, två veckodagskvällar

Lagchansen, september  
Novemberrusket i Tångahallen

Hinderparken kan eventuellt användas trots nya regler. Denna fråga tas upp i kommittén under kommande möte.

En tävlingsledarkurs, en nybörjarkurs och en handling-kurs kommer hållas.

Valpträff 11 juli med agilityinriktning.

Linda Olsson och Maria Carlunger kommer gå grundmodulen.

## **SPECIALSÖK**

Från Malin Hedeberg: En kurs avslutades igår.

Planer på att få till någon mer tematräning.

Michael: Kommittén har tilldelats rummet bredvid köket för förvaring.

## **RALLYLYDNAD**

Från Ingrid Dahlqvist: Vi har ett problem med våran tävling den 8/4. Militären ska leka krig hela den helgen och vi måste få tag på en annan plats. Lotta Olson har frågat Göteborgsavdelningen och vi får hyra deras appellplan för 2000 kr. Jag kollar runt på andra ställen om vi kan få tag på något billigare ställe.

Vi har fått en nyexaminerad Rallysekreterare i helgen. Vi har skickat iväg 2 st. på sekreterarutbildning och 3 st. rallyskrivarutbildning.

Öppen rallyträning startar 21 mars kl. 17:30-20.00.

## **HUNDUNGDOM**

Michael har pratat med GHU.

→ **Nelli föreslår att de bjuds in till Facebookgruppen.**

### **9. ÖVRIGA FRÅGOR**

- NYCKLAR

Nya styrelsemedlemmar får nycklar av Michael

- INMÄTNINGTILLFÄLLE (ANNA-LENA)

→ **Nelli skickar vidare frågan till Brukskommittén.**

- ANSVARIG KM

→ **Nelli skickar vidare frågan till Tävlingskommittén och meddelar A-L om detta.**

- DATORER TILL KONTORET

Malin Hedeberg: Vi behöver ny dator till sekretariatet. Vår stationära är många år och har ett så pass gammalt operativsystem så det går inte längre att uppdatera SBK Prov på datorn. Optimalt skulle vara om vi kunde köpa in en ny stationär och en enklare laptop, så man kan förbereda hemma, ha som backup och framför allt använda vid tävlingar förlagda utanför klubben. Beräknat totalkostnad (inkl. program) 10 000-12 000 kr.

→ **Beslut: Styrelsen godkänner detta.**

**Nelli meddelar Malin**

- KÖKET VAKANS SAMMANKALLANDE

Se punkt "köket".

- VÄRMEPUMPAR

En av våra värmepumpar är ur funktion.

→ **Stugan tar in offerter på ny pump och lämnar förslag till styrelsen. Michael tar frågan till Stugan.**

- HJÄRTSTARTARE

Michael har vänt sig till Föreningservice på Mölndals kommun.

- DROPBOX

De som vill få tillgång till GMBK Dropbox mailar sin epost-adress till Nelli.

- CHIPLÄSARE?

→ **Michael kollar**

## 10. NÄSTA MÖTE

Anna ordnar med en Doodle med möte ca. var 6:e vecka.

## 11. MÖTET AVSLUTAS

**SIGNERAS:**

**ORDFÖRANDE:**



Michael Lindh

**VID PROTOKOLLET:**



Anneli Davidsson

**JUSTERINGSMAN:**



Anna Rudensjö

**JUSTERINGSMAN:**



Andrea Ahnmark